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Návrh na úpravu Národního dostihového řádu. 

 

Předem podotýkám,že tento návrh výchází pouze a jen v zájmu ochrany zdraví dostihových psů. 

 

Navrhuji,aby se psi do dostihu naszovalí do startovacích boxů dle stylu běhu za návnadou a ne losováním jako 

dosud.Domnívám se ,že jste již zažili kolize psů po startu,kdy se jeden pes tlačí k síti a jiný zase vybočuje vně. 

Styl běhu by měl každý pes vyznačen v licenční kartě. 

U mladých psů by hodnocení stylu bylo součástí licenčních běhů. 

U psů kteří již licenci mají by se styl ohodnotil na prvním dostihu jehož se pes zúčastní. 

V případě ,že se v jednom běhu sejdou  psi se stejným stylem , rozhodoval by o nasezení do boxu čas dosažený 

v předchozím běhu ,případně by se o box losovalo – může být námětem k diskuzi na mítinku. 

Pokud se tento návrh setká s pochopením široké chrtařské veřejnosti i dostihové komise,dávám tímto podnět 

dostihové komisi ČMKU,aby vstoupila v tomto směru do jednání z dostihovou komisí FCI na úpravu 

mezinárodního dostihového řádu. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                           Karel Tauchman 

                                                                                                                     Klub chovatelů psů Liberec 

 

 

 

PS. Vzhledem k tomu,že se MS a ME v roce 2006 poběží na pískových drahách,navrhuji, aby se dostihy na 

Praskačce 15.4.2006 a 6.5.2006 zařadily jako nominační. 


